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Vragen van de leden Schouw en Sjoerdsma (beiden D66) aan de 
staatssecretaris van Veiligheid en Justitie en de minister van Buitenlandse 
Zaken over de toename van het aantal vluchtelingen vanuit Syrië (ingezonden 
15 maart 2013). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht dat het aantal vluchtelingen uit Syrië 
razendsnel stijgt?1 

Vraag 2
Verwacht u ook een toename van Syrische vluchtelingen die naar de 
Europese Unie (EU) trekken? 

Vraag 3
Is er in EU verband een strategisch plan over hoe om te gaan met deze 
vluchtelingenstroom? Welke maatregelen zullen er worden genomen? Kunt u 
een paar scenario’s schetsen met voor- en nadelen? 

Vraag 4
Heeft u kennisgenomen van de oproep van de Hoge Commissaris voor de 
Vluchtelingen bij de Verenigde Naties aan de lidstaten om ruimhartig te zijn 
met het gezinsherenigingsbeleid, zodat Syriërs die reeds aanwezig zijn in de 
EU kunnen worden herenigd met familieleden die ontheemd zijn door het 
conflict? Wat is uw reactie hierop?2 

Vraag 5
Wat is het beleid ten aanzien van de afgifte van visa aan Syriërs die 
internationale bescherming nodig hebben? Zal dit verruimd worden? 

Vraag 6
Hoe zal de EU de buurlanden van Syrië helpen bij de opvang van vluchtelin-
gen? Welke middelen worden hiervoor beschikbaar gesteld?

1 http://www.nu.nl/buitenland/3369057/aantal-vluchtelingen-syrie-stijgt-razendsnel.html
2 http://www.unhcr.org/cgi-bin/texis/vtx/home/
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